
ÒEl nostre pacte est� ben fet, funciona i a Roses li caliaÓ

Roses ha tingut durant una d�cada una impor tant mancan�a que ha estat

la poca inversi� que sÕhi ha fet i aix� ho redrecemÓ

ÒEls tres par tits que hem fet el pacte de govern representem molt

clarament la gran diversitat del nostre municipiÓ

LÕalcalde de Roses, Josep Mar�a Mar t�nez (PSC), ara

fa uns dies al passeig, arran de mar QUIM PUIG.

LÕalcalde de Roses, el socialista Josep Maria Mar t�nez, que

governa amb Junts i Gent del Poble, destaca la impor t�ncia

dÕactivar les inversions despr�s ÒdÕuna d�cada sense fer-hoÓ, de no

fer-ho massa pendents de generar super�vit. En aquest sentit,

Mar t�nez, que remarca la bona sintonia i cohesi� del tripar tit,

explica que es vol apostar per acabar el passeig, els estudis

universitaris, millorar les instalálacions espor tives i la

desestacionalitzaci� de qualitat, com a prioritats destacades.

Un tripar tit a Roses que ja ha superat el mig any. Com valora

aquests primers mesos?Des del punt de vista del que representa un equip nou que sÕest� cohesionant, que

coexistim com a tripar tit, en faig una valoraci� molt satisfact�ria. Aquest �s el punt de par tida i ara tenim un

equip de govern consolidat, que funciona i que sÕent�n. Una prova de tot aix� �s que els temes estan sor tint

for�a r�pidament, tenint molt en compte la velocitat de lÕadministraci�. El millor que puc dir �s que lÕequip de

govern funciona. El nostre pacte est� ben fet, funciona i a Roses li calia.ParliÕm dÕaquest pacte que def ineix com

a tan necessari.Doncs perqu� calia i sÕha demostrat que funciona. No per res m�s. No �s que sospit�s que lÕaltre

pacte no fos viable, sin� perqu� el que sÕha fet funciona i �s, doncs, el que calia fer. Les negociacions van ser

molt intenses, si b� �s veritat que amb alguns grups no hi va haver contacte. Aquestes negociacions es van

donar i es van consolidar.Amb sintonia program�tica.La sintonia pel que fa al programa hi va ser des del primer

minut; ens vam abocar a fer una tria de prioritats, perqu� tots por t�vem una llista molt impor tant. Algunes, de fet

moltes, eren coincidents, si b� amb matisos, per� tots an�vem all� mateix. Es van ordenar i ens hem posat a

treballar.Aix� el def ineix com un �xit.Totalment. Els tres par tits que hem fet el pacte de govern representem molt

clarament la gran diversitat del nostre municipi; i cadascun des de la seva vessant ideol�gica, amb lÕesquerra

representada pel PSC, la dreta representada per Junts i un par tit molt transversal i local que �s Gent del

Poble.Cal, doncs, acostumar-sÕhi.Des dÕun punt de vista egoista, un vol que el seu par tit sigui el m�s votat,

l�gicament, i que tingui majoria. Per� avui �s molt impor tant entendre que estem abocats a una pol�tica de

pactes. �s veritat que hi ha excepcions, com �s el cas dels nostres ve�ns de Figueres, per� sÕha demostrat que

hem dÕanar a les eleccions pensant que el pacte hi ser�. I �s el que hem fet. Hav�em de tenir una majoria per tirar

endavant un programa consensuat i �s el que hem fet. I, honestament, penso que el ciutad� de Roses sÕhi veu

ref lectit i amb un govern amb per fecte equilibri.Dit tot aix�, anem a les seves prioritats. Quines s�n?Roses ha

tingut durant una d�cada una impor tant mancan�a que ha estat la poca inversi� que sÕhi ha fet. LÕAjuntament ha

estat molt de temps traient pit dient que tenia super�vit.I aix� no �s bo?No, per a un ajuntament no ho �s. Deixi

que li ho expliqui. Un super�vit no deixa de ser que el pressupost que sÕha previst dÕingressos i despeses lÕhas

desequilibrat. I aix� �s aix� i sÕha dÕentendre; no �s com una economia dom�stica, en qu� has previst gastar una

quantitat i nÕhas gastat menys. Aix� s� que �s estalvi. LÕadministraci� no va aix�. Vol dir que has deixat de fer

coses, dÕinver tir. S� que �s veritat que lÕAjuntament t� una economia sanejad�ssima amb zero dÕendeutament.

Crec que de la nostra zona som dels pocs que ho podem dir; per� per lÕaltra banda vol dir que no sÕha fet una



bona gesti� i aix� cal entomar-ho. No ho dic com una cr�tica, sin� per evidenciar una realitat.Toca inver tir, doncs.I

�s el que fem. El que volem �s mirar que els projectes que tenim previstos es compleixin i els diners per a

inversions es consolidin i no ens quedin aquests romanents de tresoreria que no tenen sentit. Sabem que no �s

f�cil, perqu� lÕadministraci� �s lenta. Per� hi treballem.Quines s�n les prioritats?Ara mateix hi ha una demanda

impor tant�ssima pel que fa a lÕespor t. I tenim els equipaments desfasats. Ens cal una ampliaci� de la piscina

municipal; ens cal una ampliaci� de la zona espor tiva, on temin una gran massif icaci�, i ser capa�os de

generar-ne de nous. Per exemple volem fer una pista de v�lei platja, apostant tamb� pels espor ts de sorra, que a

lÕhivern sÕhan de practicar en cober t.I pel que fa al que queda pendent?Impor tant�ssim. Acabar la fa�ana

mar�tima, on intervenen tres administracions superiors. La nostra idea �s poder tenir-ho tot encarrilat aquest

mandat i tenir clars projecte, f inan�ament i terminis. Un altre �s arreglar el tall de cam� de ronda f ins a la cala

Almadrava.Un poble va m�s enll� dels quatre anys de mandat. Quina Roses vol per al futur?Una mica ja lÕhe anat

def init. Em refereixo a aquella ciutat que sempre ha tingut un dels seus principals recursos en el sol i la platja.

Aix� avui en dia ja no �s lÕ�nic. Volem, evidentment, treballar per lÕexcelál�ncia dÕaquests recursos i ser els millors,

per� volem ser alguna cosa m�s. Per aix� volem apostar per estudis universitaris, que impulsarem amb un

centre del mar i, evidentment, el patrimoni natural. Tothom parla de desestacionalitzar, per� no ens podem

desvincular del que som. No podem tenir un gran s�l industrial, per� treballem per una cosa m�s pensada pels

de casa. Per aix� plantegem un espai de zona industrial de baixa intensitat.
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